
Z Á P I S N I C A 
z mimoriadného  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva pri Obecnom 

úrade v Hrnčiarovciach nad Parnou, konaného dňa 27.05.2015 
 

Prítomní poslanci podľa priloženej prezenčnej listiny 
Prítomná verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny 
Navrhovatelia:  Ing. Štefan Hrašna, Viliam Kochajda 
Overovatelia: RNDr. Monika Kopecká, PhD.,  Štefan Cíferský 
 
Otvorenie  ‐ starosta obce Ing. Jaroslav Kráľovič, privítal prítomných skonštatoval, že OZ je úznašania‐
schopné, prítomní 8 poslanci, neprítomný poslanec PhDr. Bystrík Tomly – PN. Starosta obce oboznámil 
prítomných  s programom  a vyzval  poslancov,  či  majú  nejaké  doplňujúce  návrhy  do  programu 
zasadnutia OZ. Poslanec Ing. Hrašna navrhuje do programu zaradiť ako prvý bod rokovania – zberný 
dvor. Starosta obce dal hlasovať, kto je za doplnenie programu o uvedený bod. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 5        Proti: 0     Zdržal sa: 3 /Račková, Kátlovská, Babicová/ 
Starosta obce predniesol doplnený program rokovania OZ: 
1/ Zberný dvor 
2/ Upresnenie investičných priorít 
3/ Prerokovanie správy komisie stavebnej, dopravy a ochrany verejného poriadku 
4/ Prejednanie úprav rokovacieho poriadku 
5/ Schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 
6/ Prejednanie umiestnenia pošty 
7/ Schválenie členstva v Miestnej akčnej skupine 
8/ Rôzne: 
a/ informácia o schválení dotácie na rekonštrukciu kotolne 
b/ žiadosť o odkúpenie obecného pozemku /Jariabková/ 
c/ stanovisko obce k odkúpeniu pozemku č. 419/116   /Kaba/ 
d/ informácia o úspechoch mladých hasičov 
e/ informácia o podanom projekte „Rozvoj športu v obci Hrnčiarovce n/P“ 
f/ riešenie havarijného stavu kanalizácie v športovej hale 
g/ informácia o protipovodňovom vozíku 
h/ informácia o 800. výročí kostola 
9/ Diskusia 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie uvedeného programu. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 6        Proti: 0       Zdržal sa: 2 /Račková, Kátlovská/      
 
1/ Zberný dvor 
Po  krátkej  diskusii  poslancov,  poslanci  skonštatovali,  že  je  potrebné  urobiť  ocenenie  potrebných 
nákladov pri zriadení zberného dvora za futbalovým štadiónom, ale aj v areáli PD. Zároveň treba brať 
do úvahy pozitíva, ako aj negatíva týchto lokalít. OZ navrhuje tento bod rokovania odročiť, nakoľko 
tento bod nebol na rokovanie pripravený. Starosta obce dal hlasovať. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 7            Proti: 0       Zdržal sa: 1 /Hrašna/ 
 
2/ Upresnenie investičných priorít 
Starosta  obce  informoval  prítomných,  že  po  konzultácii  s predsedníčkou  finančnej  komisie  Ing. 
Račkovou  by  sa  mali  vzhľadom  na  obmedzenú  výšku  vlastných  finančných  zdrojov  v tomto  roku 
realizovať len niektoré investičné priority a to: 
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1/ chodník na Cintorínskej ul.        cca 31 500,‐ € 
2/ námestie okolo Hlúbikovej kaplnky                                cca 33 100,‐ € 
3/ Hliníky úsek /Baran ‐ Kemp/                                cca 35 000,‐€ 
4/ plot cintorína          cca   8 000,‐ € 
5/ hokejbalové ihrisko          cca 58 000,‐ € 
6/ WC KD             cca 22 500,‐ € 

Spolu:              cca 188 100,‐ € 
Poslanec Ing. Hrašna navrhuje zaradiť do priorít na rok 2015 ‐  zberný dvor. Starosta obce dal hlasovať, 
kto je za zaradenie do priorít na r. 2015 zberný dvor. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 1 /Hrašna/        Proti: 0       Zdržal sa: 7 
Starosta obce dal hlasovať, kto  je  za  schválenie uvedených  investičných priorít na  rok 2015, ako  je 
uvedené v textovej časti. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 7          Proti: 0       Zdržal sa: 1 /Hrašna/ 
Ďalej OZ navrhuje na dané investičné priority zahájiť výberové konania a do konca roku 2015 ukončiť 
ich realizáciu. Starosta obce dal hlasovať. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 7          Proti: 1 /Hrašna/    Zdržal sa: 0 
       
 3/ Prerokovanie správy komisie stavebnej, dopravy a ochrany verejného poriadku  
Poslanci OZ sa s predmetným materiálom  mali možnosť oboznámiť ešte pred rokovaním. Poslankyňa 
RNDr. Kopecká nesúhlasí s návrhom komisie stavebnej ... ‐ so spôsobom určovania, ako aj vyberania 
dani  za  parkovanie  motorových  vozidiel,  nakoľko  predložený  návrh  je  v rozpore  so  zákonom 
o miestnych  daniach.  Hlavná  kontrolórka  obce  Ing.  Ďurkovičová    upozornila,  že  daň  za  užívanie 
verejného priestranstva nerieši parkovanie motorových vozidiel, to rieši cestný zákon, ale v obci sa to 
nedá uplatniť, navrhuje riešiť situáciu osadením dopravných  značiek. Poslanec Cíferský – nechceme 
finančne  zaťažovať  občanov,  ale  v obci  je  potrebné  riešiť  dopravnú  situáciu  aspoň  osadením 
dopravných značiek. Poslanec Ing. Hrašna žiada umiestnenie dopravných značiek tak, ako je uvedené 
v správe komisie stavebnej, ...  Starosta obce konštatuje, že je potrebné preveriť podmienky osadenia  
navrhovaných dopravných značiek a to: 
1/  „Zóna  s dopravným obmedzením“  /Zákaz  státia  v noci a cez víkendy vozidlám nad 3,5t +  časové 
obmedzenie/umiestniť na  všetky  vstupy do obce  /od Zelenča, Voderád, Cífera,  Trnavy/ nad  tabuľu 
začiatok obce /IP24a/, kde by boli v dolnej časti uvedené časy – v noci, sobotu, nedeľu a dodatková 
tabuľa – nákladné autá E10 alebo E6 – celková hmotnosť 3,5 t čím obmedzíme aj státie autobusov 
a dodávok nad 3,5 tony.  
2/ na ul. Hrnčiarsku v smere z Voderadskej ul. ‐ dopravnú značku B37 „Prejazd zakázaný“ 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za uvedený návrh. 
Za: 8        Proti: 0       Zdržal sa: 0 
Ďalej po rozprave OZ vyplynula potreba preveriť možnosti určenia povinnosti zriadiť parkovacie miesta 
stavebníkovi pri vydávaní stavebného povolenia na budovy určené na bývanie. 
V  správe  komisie  stavebnej,  dopravy  a ochrany  verejného  poriadku  sa  navrhuje  riešiť    parkovanie 
v areáli ZŠ, starosta navrhuje toto riešiť v spolupráci s riaditeľkou ZŠ. 
 
4/ Úpravy rokovacieho poriadku 
Starosta obce navrhuje tieto úpravy rokovacieho poriadku: 

‐ v bode 4.17.7 vložiť  slovo predbežný,  celé  znenie:  „uznesenie,  ktorým sa schváli predbežný 
harmonogram  zasadnutí  obecného  zastupiteľstva  na  kalendárny  rok.“  Starosta  obce  dal 
hlasovať, kto je za schválenie uvedenej úpravy. 

Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 



‐ 3 ‐ 
Za: 8        Proti: 0       Zdržal sa: 0 
‐ v bode  5.5  zmeniť  prvú  vetu  nasledovne:  „Starosta  môže  zvolať  k príprave  zasadnutia 

obecného zastupiteľstva pracovnú poradu.“    
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie uvedenej úpravy. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8        Proti: 0       Zdržal sa: 0 
‐ v bode 6.1 v druhej vete sa rušia slová „štyri dni“ , celé znenie: „V prípade náhlej naliehavej 

potreby zvolá starosta mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva.“ 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie uvedenej úpravy. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8        Proti: 0       Zdržal sa: 0 
‐ v bode  11.1  zmeniť  nasledovne:  „Starosta  udeľuje  slovo  osobám  zapojeným  do  programu 

a môže udeliť slovo osobám, ktoré sa prihlásili do diskusie.“  Poslanci OZ navrhuje tento bod 
odročiť. Starosta obce dal hlasovať, kto je za odročenie tohto bodu rokovania. 

Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8        Proti: 0       Zdržal sa: 0 
‐ v bode 15.4   doplniť poslednú vetu: „okrem prípadu, keď majú overovatelia výhrady, alebo 

doplnky k zneniu zápisnice.“ 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie uvedenej úpravy. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 7        Proti: 0       Zdržal sa: 1 /Kopecká/ 
‐ v prílohe  č.  2  –  Prehľad  rozhodovacích  kvór  zmeniť  v prvom  riadku  odkaz  ‐  §  12  ods.  7, 

a v riadku prijatie nariadenia odkaz ‐  § 12  ods. 7.  
‐ v prílohe č. 2 ‐ Prehľad rozhodovacích kvór doplniť použité skratky – ZoMO = zákon o majetku 

obci č. 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov a v stĺpci „odkaz“ doplniť za § 9a ods. 8 ... ‐ 
písm. c/ ZoMO 

Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie uvedenej úpravy. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8        Proti: 0       Zdržal sa: 0   

 
5/ Schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 
S uvedeným materiálom sa poslanci  podrobne oboznámili na predrokovaní OZ. Poslanec Ing. Hrašna 
navrhuje  zmenu  v  §  22  v bode  1  zrušiť  slová  presun  z jednotlivých  programov  a nahradiť  slovami 
„presun medzi položkami jednotlivého programu“.  Starosta obce dal hlasovať, kto je za tento návrh. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 1/Hrašna/        Proti: 6       Zdržal sa: 1/Kochajda/ 
Návrh nebol prijatý. 
Ďalej poslanec Ing. Hrašna navrhuje doplniť do tohto dodatku o bod 4, kde bude povinnosťou starostu 
informovať obecné zastupiteľstvo o všetkých zmenách presunov medzi rozpočtovými   položkami na 
najbližšom zasadnutí OZ. Starosta dal hlasovať, kto je za tento návrh. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 7          Proti: 0       Zdržal sa: 1 /Hrašna/ 
 
6/ Prejednanie umiestnenia pošty – dňa 16.4.2015 prišiel na OcÚ list od spoločnosti ZEAINVENT a.s., 
ktorá  prenajíma  nebytové  priestory  v budove  obchodu  a služieb  na  Farskej  58,  Hrnčiarovce  n/P 
Slovenskej pošte pre prevádzku pošty Hrnčiarovce n/P, že im ku dňu 30.06.2015 dáva výpoveď Zmluvy 
o nájme nebytových priestorov.  Starosta obce zvolal rokovanie so zástupcami Slovenskej pošty, ako aj 
s konateľom  spoločnosti  ZEAINVENT.  Momentálne  prebiehajú  rokovania  medzi  nájomcom 
a prenajímateľom. OZ berie na vedomie túto informáciu. 
 
 



‐ 4 ‐ 
7/  Schválenie  členstva  v Miestnej  akčnej  skupine  ‐   mesto  Trnava  pripravuje  vytvorenie Miestnej 
akčnej skupiny /MAS/, kde by boli členmi aj  obce začlenené do mestského funkčného územia /MFÚ/ 
mesta Trnavy, to znamená aj   obec Hrnčiarovce n/P. Cieľom tejto MAS je vytvoriť územnú stratégiu  
v súlade  so  stratégiou  MFÚ.  Starosta  obce  informoval  prítomných,  že  naša  obec  je  členom 
Mikroregiónu 11 plus, kde je 11 obcí a toto združenie už pracuje 3 roky a jeho cieľom je takisto  
vytvorenie  MAS.  Na  predrokovanie  boli  prizvaní  aj  zástupcovia  mesta  Trnava,  ako  aj  zástupkyňa 
Mikroregiónu 11 plus, ktorí mali oboznámiť poslancov s podmienkami členstva v týchto MAS, ako aj 
s cieľmi týchto MAS. Vzhľadom na veľa nejasných bodov ohľadne vstupu do niektorej z MAS, poslanci 
OZ po zvážení všetkých podaných informácií navrhujú ešte vyčkať s rozhodovaním sa o tomto vstupe a 
tento bod rokovania odročiť.  Starosta obce dal hlasovať. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8          Proti: 0       Zdržal sa: 0 
 
8/ Rôzne: 
a/  informácia o schválení dotácie na rekonštrukciu kotolne KD‐ z Úradu vlády uznesením z 13. mája 
2015 bola obci Hrnčiarovce n/P schválená dotácia na rekonštrukciu kotolne KD vo výške 35 000,‐ €. OZ 
berie na vedomie túto informáciu.  
b/ žiadosť o odkúpenie obecného pozemku pred rodinným domom na parcele č. 182  /Jariabková/ ‐ po 
oboznámení sa s predmetnou žiadosťou poslanci OZ navrhujú, aby manželia  Jariabkoví, Sv. Martina 
118 /parc.č.182/, Hrnčiarovce n/P riešili svoju situáciu preverením možnosti umiestnenia kamerového 
systému na prenajatom pozemku a potom prípadne žiadali o  prenájmom časti obecného pozemku 
pred ich domom /parc.č.182/. Vzhľadom na existujúce inžinierske siete OZ neodporúča odpredať túto 
časť obecného pozemku. Starosta obce dal hlasovať, kto je za odpredaj obec. pozemku č. 182. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 1/Konečný/       Proti: 7       Zdržal sa: 0 
  
c/ stanovisko obce k odkúpeniu pozemku parc.  č. 419/116   /Kaba/ ‐ dňa 22.5.2015 bola podaná na 
OcÚ žiadosť Mgr. Mateja Kabu, Botanická 1, Trnava o stanovisko obce k odkúpeniu časti pozemku /cca 
371  m2/  parc.  č.  419/116  s jeho  celkovou  výmerou  557  m2,  ktorý  je  v  správe  SPF  za  účelom 
vybudovania priestorov pre autoservis a pneuservis.  Vzhľadom na dlhodobý investičný zámer obce na 
vybudovanie Alejovej ulice ako jednej z hlavných dopravných tepien obce, OZ nesúhlasí s predloženým 
riešením  a to  z dôvodu  možnej  kolízie  investičných  zámerov  obce.    Navrhuje  žiadateľovi  zmenšiť 
požadované rozmery odkupovaného pozemku a to tak, aby tam v budúcnosti mohla byť vybudovaná 
cesta a chodníky. Starosta obce dal hlasovať, kto je za tento návrh. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8          Proti: 0       Zdržal sa: 0 
d/  informácia  o úspechoch  mladých  hasičov  –  starosta  obce  informoval  prítomných  o úspechoch 
mladých hasičov, ktorí dňa 16.05.2015 v obvodnom kole v Zelenči získali 1. miesto v doraste chlapci. 
Takisto 16.05.2015 naši muži  získali 3. miesto na Memoriáli  Jozefa Legényho v Zelenči. OZ berie na 
vedomie túto informáciu.  
 
e/  informácia  o podanom  projekte  „Rozvoj  športu  v obci  Hrnčiarovce  n/P“‐  dňa  20.05.2015  bola 
podaná žiadosť na projekt „Rozvoj športu v obci Hrnčiarovce n/P“, na multifunkčné ihrisko v celkovej 
hodnote 55 459,96 €. OZ berie na vedomie túto informáciu.  
 
f/ riešenie havarijného stavu kanalizácie v športovej hale – na zasadnutí OZ dňa 29.04.2015 starosta 
obce informoval o poruche na splaškovej kanalizácie vedúcej zo športovej haly. Náklady na odstránenie 
havarijného  stavu    uvedenej  splaškovej  kanalizácie  predstavujú  čiastku  4962,14  €,  ktorá  bude 
uhradená  z peňažného fondu.  Starosta obce dal hlasovať. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8          Proti: 0       Zdržal sa: 0 
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g/  informácia  o protipovodňovom vozíku  –  starosta  obce  informoval,  že  zo  zdrojov  Európskej  únie 
a z projektu „Aktívne protipovodňové opatrenia“, ktorý je súčasťou Operačného programu životného  
prostredia  v rámci  prioritnej osi  2 Ochrana pred povodňami nám bude poskytnutý protipovodňový 
vozík.  Protipovodňový  vozík  obsahuje  kalové  čerpadlo,  generátor  elektrickej  energie,  prenosné 
osvetlenie, povodňové bariéry, elektrické kalové čerpadlo, plávajúce čerpadlo a set náradia. OZ berie 
túto informáciu na vedomie  
 
h/ informácia o 800. výročí kostola – poslankyňa RNDr. Kopecká informovala prítomných, že v tomto 
roku si pripomenieme 800. výročie založenia nášho kostola a pri tejto príležitosti sa pripravuje vydanie 
monografie. OZ navrhuje zabezpečiť tlač monografie v množstve 500 ks a následne realizovať jej predaj 
občanom. 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za tento návrh. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8          Proti: 0       Zdržal sa: 0 
   
9/ Diskusia: 

‐ poslankyňa RNDr. Kopecká poďakovala všetkým, ktorí sa  zúčastnili na brigáde dňa 1.5.2015 
pri čistení prvého sadu 

‐ poslanec  Ing.  Hrašna  –  upozorňuje,  že  bola  doplnená  kultúrna  komisia  o členov:  Linda 
Zemánková,  Rastislav Mrva ml., Oľga  Krchnáková  a OZ    ich  doplnenie  do  kultúrnej  komisie 
neschválilo, preto starosta obce dal hlasovať. Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných 
poslancov 8, z toho bolo: 
Za: 8        Proti: 0       Zdržal sa: 0  

              Ďalej menovaný žiada, aby: 
a/ zápisnica bola nazvaná ako zápisnica z mimoriadného zasadnutia OZ 
b/ na internete na našej stránke boli uvádzané miestne oznamy 

‐ poslanec Kochajda – žiada odstrániť unibunku Rigostav pri cintoríne a vykonať orez brezy na 
cintoríne.  Zároveň  navrhuje  priestranstvo  pri  RD  p.  Bánovca  spevniť  kameňom  a následne 
využívať ako parkovisko. 

‐ občianka p. Hutárová žiada o zrenovovanie lavičiek na cintoríne – starosta obce informoval, že 
oprava lavičiek už je zadaná, v najbližších dňoch by mali byť opravené 

‐ poslankyňa RNDr. Kopecká žiada, písomne vyzvať p.Kožucha, Lávková ul. o odstránenie vraku 
motorového vozidla pred jeho RD 

‐ poslanec Cíferský žiada, aby bol  vyzvaný majiteľ motorového vozidla pred RD na ul. Sv. Martina 
50 o jeho odstránenie 

‐ občianka  Ing. Čamborová žiada starostu, aby riešil poruchu vody pred  jej RD so zástupcami 
firmy TAVOS     

‐ občianka p. Pekarová žiada písomne vyzvať p. Táchovú o odstránenie buriny, zdrevnatených 
porastov z jej pozemku, ako aj krovín, ktoré prečnievajú mimo jej plotu. Zároveň poukazuje na 
dopravnú situáciu na Cintorínskej ulici počas pohrebu. Tvrdí, že je problém dostať sa na cestu 
z vlastnej garáže 

‐ občianka p. Lešňovská žiada o označenie a následne o výrub topoľov v okolí ich RD, ktoré teraz 
kvitnú. Topole sú prestárle, spôsobujú členom rodiny alergiu, ako aj celkove im znepríjemňujú 
život a pobyt na záhrade. 

‐ občianka p. Miškále žiada o informáciu k ÚP, či sa bude plniť a či sa budú robiť zmeny v ÚP        
Obecné zastupiteľstvo pri Obecnom úrade v Hrnčiarovciach n/P na svojom mimoriadnom zasadnutí 
dňa 27.05.2015 prijalo tieto uznesenia: 
38/15 – odročuje bod 1 – zberný dvor     
39/15 – schvaľuje: 
a/ investičné priority na rok 2015 
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b/ na dané investičné priority zahájiť výberové konania a do konca roku 2015 ukončiť ich realizáciu 
40/15 – preveriť podmienky osadenia dopravných značiek, ako je uvedené v textovej časti 
41/15 – úpravy rokovacieho poriadku, ako je uvedené v textovej časti  
42/15 – doplniť o bod 4 Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 
Hrnčiarovce n/P tak, ako je uvedené v textovej časti 
43/15 – berie na vedomie informáciu o prebiehajúcom rokovaní Slovenskej pošty a spoločnosti 
ZEAINVENT 
44/15 – odročuje bod 7 – členstvo v Miestnej akčnej skupine 
45/15 – berie na vedomie schválenie dotácie na rekonštrukciu kotolne KD vo výške 35 000,‐ € 
46/15 – ukladá OcÚ písomne informovať rodinu Jariabkovú o možnosti prenájmu obec. pozemku 
pred parc. č. 182  
47/15 ‐ nesúhlasí s predloženým riešením, ktoré uvádza v žiadosti  Mgr. Mateja Kaba, Botanická 1, 
Trnava a to z dôvodu možnej kolízie investičných zámerov.  Navrhuje žiadateľovi zmenšiť požadované 
rozmery odkupovaného pozemku a to tak, aby tam v budúcnosti mohla byť vybudovaná cesta 
a chodníky 
48/15  ‐    schvaľuje  náklady  na  odstránenie  havarijného  stavu    kanalizácie  v športovej  hale  uhradiť 
z peňažného fondu vo výške 4962,14 € 
49/15 – schvaľuje finančne zabezpečiť tlač monografie pri príležitosti 800. výročia založenia nášho 
kostola 
50/15 – schvaľuje doplnenie  kultúrnej komisie o členov: Linda Zemánková, Rastislav Mrva ml., Oľga 
Krchnáková 

 
 
 

Zápisnicu overili: RNDr. Monika Kopecká, PhD. 
 
 
 
 
       Štefan Cíferský 
 
 
 
 
 
                    Schválil: Ing. Jaroslav Kráľovič 
                   starosta obce   


